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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:671 Bromma flygplats framtid

Sverige är ett avlångt land med långa avstånd i Europas utkant. Goda 
flygförbindelser är nödvändigt för att hela Sverige ska leva. Bromma flygplats 
är en nationell angelägenhet. Regeringen använder nu en pandemi där vi reser 
väldigt lite för att minska smittspridningen som ursäkt för att vilja avveckla 
Bromma flygplats. 

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Anser ministern att minskat resande på grund av en pandemi är ett rimligt skäl 
till att avveckla Bromma flygplats, och om inte, vilka skäl ligger till grund för 
ministerns och regeringens beslut?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-04-22
Besvaras senast
2021-05-06


